
Technische vragen 
 
Van  : D66, Maartje te Hennepe 
Datum vraag  : 11 februari 2024 
Onderwerp  : LIA 2024 - 2025 
Commissiegriffier    : Lars van der Linden 
Datum antwoord  :
 

 
 

  
 
Vragen:  
Raadsvoorstel 
Vraag1: 
Pag. 3: Voor het verbeteren van (…) deurdrangers op alle verdiepingen. 
Waarom valt het verbeteren van de toegankelijkheid van het Huis van de Stad 
financieel niet onder het toegankelijk maken van gemeentelijk vastgoed ? 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Antwoorden: 
 
De inspanningen in het kader van het plan van aanpak voor het gemeentelijk 
vastgoed zijn gericht op het toegankelijk maken van publiekstoegankelijke 
ruimtes. Het Huis van de Stad is tot de tweede etage publiekstoegankelijk. 
Als werkgever heeft de gemeente de wens ook de andere verdiepingen 
toegankelijk te maken. Eens wens die ook is geuit door betrokkenen die vaker 
op bezoek komen in het Huis van de Stad, tijdens de 
participatiebijeenkomsten die zijn georganiseerd over de Lokale Inclusie 
Agenda 2024-2025. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 



 
 

 
 

 

 
 


